
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 16/16 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 19. 10. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, 
J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 15/16 seje IO SVIZ/IJS z dne 
5. 10. 2016. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      J. Pungerčar je poročal, da potekajo pogajanja z vlado in konfederacijo sindikatov javnega 
sektorja o plačah v prihodnjih letih. Vladna stran se še vedno ne želi približati predlogom 
sindikatov, ti pa ne podpisati dogovora, v katerem v naslednjem letu ne bi prišlo do predvidenega 
sproščanja varčevalnih ukrepov, podpisanega z obeh strani konec leta 2015. 
  
b)      Z direktorjem smo uskladili termin srečanje, ki naj bi bilo v četrtek, 1. 12. 2016, ob 15.00 v 
seminarski sobi. V kratkem bomo pozvali vse naše člane, da nam do petka, 11. 11., pošljejo 
vprašanja in predloge, na katera bi želeli, da nam vodstvo odgovori. 
  
Sklep 1: Člane bomo pozvali, da nam svoja vprašanja in predloge za direktorja pošljejo na 
elektronski naslov metka.straus@ijs.si do 11. 11. 2016. Vodstvo IJS bomo zaprosili, da na 
skupnem srečanju direktorja s člani IO in zaupniki SVIZ/IJS poda odgovore nanje. 
  
c)       S pravnikom D. Baukom odvetniške družbe »Ferfolja, Ljubič, Bauk, d. o. o.« se še 
dogovarjamo za sestanek na Ministrstvu za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti 
(MDDSZ), in sicer pri državnem sekretarju P. Pogačarju, v zvezi z možnimi rešitvami po ukinitvi 
vplačevanja premij dodatnega pokojninskega zavarovanja  s strani delodajalca (IJS). 
  
č)       SVIZ OO Ljubljane in okolice je dne 18. 10. 2016 pripravil srečanje z glavnim tajnikom in 
strokovnimi sodelavci SVIZ. Na srečanju so bile predstavljene aktualne teme, kot so: plačna 
politika in pogajanja z vlado o plačah in drugih stroških dela, zahteve pomočnic in pomočnikov 
vzgojiteljev, odprava plačnih anomalij, zlasti za najnižje uvrščena plačna mesta v plačni skupini J, 
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priprave na protestni shod v četrtek 3. 11. 2016 in predstavitev predloga SVIZ glede ureditve 
delovnega časa učiteljev. 
  
d)      13. seja Glavnega odbora (GO) SVIZ bo potekala 25. 10. 2016. Na seji bodo, med 
drugim,  pregledali realizacijo sklepov prejšnjih sej GO, obravnavali tekočo problematiko pogajanj 
z vlado, predstavili predlog za oblikovanje delovnega časa učiteljev, obravnavali dokapitalizacijo 
Delavske hranilnice na zahtevo Banke Slovenije, pri kateri bi sodeloval tudi SVIZ Slovenije. 
  
e)      J. Pungerčar je poročal, da bo 28. 10. 2016 sestanek ožjih delovnih skupin Sveta za znanost 
in tehnologijo ter Sveta za visoko šolstvo za pripravo izhodišč za skupni zakon o visokem šolstvu 
in raziskovalni dejavnosti. Slednja naj bi vključevala tudi morebitni izstop obeh področij iz javnega 
sektorja. Sindikalno stran bo zastopal dr. D. Grafenauer iz predsedstva Sindikalne konference 
visokega šolstva in znanosti SVIZ. Slednje pa izraža določene pomisleke v primeru takšnega 
izstopu. 
  
3.       Priprava analize horizontalnih napredovanj 

  
Iz sekretariata so nam sporočili podatke o horizontalnih napredovanjih, za katere smo prosili.  G. 
Kramberger je obljubil, da bo podatke obdelal in pripravil analizo napredovanj na IJS v primerjavi 
z ostalimi področji javnega sektorja za zadnjih nekaj let. 
  
4.       Razno 

  
a)      Kolegi, ki so zaposleni na Reaktorju, so nad novimi najemniki restavracije razočarani. Moti 
jih, da morajo kosila naročati en dan prej, niso zadovoljni s kakovostjo hrane, menijo, da so porcije 
premajhne, pa tudi to, da nimajo solatnega bara. Skrbi jih še, kaj bi bilo v primeru prometne 
nesreče delavca, ki gre na malico med službenim časom iz inštitutskega objekta. 
  
Sklep 2: Eno od vprašanj, ki jih bomo zastavili direktorju, bo tudi boljša ureditev sistema prehrane 
delavcev na Reaktorju, odpiralni čas menze in njena ponudba. 
  
b)      Na željo nekaterih članov IO SVIZ/IJS, da bi imeli sestanke sej ob 14.00 namesto ob 15.00, 
ugotavljamo, da predvsem zaposleni na Reaktorju zaradi  službenih obveznosti ne bi mogli priti 
na sejo uro prej kot sedaj, zato ostaja dosedanja ura za naše sestanke. 
  
c)       Predstavitev »Učinkovito upravljanje z osebnimi financami«, ki jo bo pri nas imela družba 
»Vzajemci Skupina d. o. o.«, je zaradi šolskih počitnic preložena na 10. 11. 2016. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.20. 
Sejo je vodila: K. Ernestl                                                       Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

Ljubljana, 28. 10. 2016 



  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


